
 

 

 

 

 

 

 

Podsumowanie merytoryczne działań Rady Rodziców działającej przy Szkole 

Podstawowej nr 397 w Warszawie w roku szkolnym 2022/2023.  

Dzięki wpłatom, które wnieśli rodzice na konto Rady Rodziców oraz dzięki staraniom członków Rady 

Rodziców w roku szkolnym 2022/2023 udało: 

• przygotować opinie o pracy sześciu nauczycielek z naszej szkoły 

• podpisać umowę z Fundacją „Rodzice Szkole” oraz zorganizować działania wokół 

pozyskania 1,5% podatku, w tym przygotować i wydrukować banner zachęcającą do wpłat 

1% podatku na rzecz RR oraz pozyskać z tego tytułu dodatkowe fundusze na działania Rady 

Rodziców. W zeszłym roku było to prawie 11 tysięcy złotych (10.926,50), informację 

o kwocie za 2022 rok otrzymamy na jesieni 2023 
• sfinansować i zorganizować książki i bony na koniec roku na nagrody dla uczennic 

i uczniów, osiągających dobre wyniki w nauce i będących finalistami konkursów 

pozaszkolnych oraz książki na zakończenie klas trzecich oraz być obecnym na zakończeniu 

roku szkolnego dla poszczególnych klas  

• sfinansować nagrody sportowe za osiągnięcia sportowe uczennic i uczniów naszej szkoły 

• zatwierdzić program pedagogiczno-profilaktyczny dla naszej szkoły i kalendarz roku 

szkolnego oraz spotkać się z dyrekcją, panią pedagog i paniami psycholog z naszej szkoły, 
żeby zastanowić się nad możliwościami działań dla uczniów naszej szkoły 

• wesprzeć w działaniach samorząd uczniowski m.in. finansując nagrody w organizowanych 

konkursach dla uczniów szkoły 

• dofinansować dwa bale dla klas pierwszych, drugich i trzecich 

• sfinansować warsztaty integracyjne dla klas czwartych  

• sfinansować warsztaty dla klas piątych i szóstych 

• sfinansować zakup testów dla klas trzecich i ósmych 
• sfinansować zakup ławek na boisko i uzyskać od Dzielnicy zgodę na posadowienie na 

boisku stołu do ping-ponga i szachów (zostaną zakupione i zamontowane na wiosnę po 

zakończeniu remontu) 

• przygotować i sfinansować modernizację strony internetowej szkoły 

• zaopatrzyć gabinet pielęgniarki w potrzebne leki i materiały, z których korzystali 

zapominalscy uczniowie i uczennice 

• sfinansować materiały plastyczne i rekreacyjne do świetlicy , o które zostaliśmy 
poproszeni, a także sfinansować dodatkowe domofony do świetlicy 

• uhonorować nauczycielki i nauczycieli naszej szkoły z okazji Dnia Nauczyciela, 

przygotowując dla nich kosze prezentowe i tort okolicznościowy 

• przygotować i sfinansować prezent powitalny dla uczniów klas pierwszych na ich 

pasowanie w postaci tortów i medali 

 



• wesprzeć w organizacji Święta Szkoły – zakupić breloczki i długopisy z tej okazji oraz 

zaprojektować i przygotować baner oraz zakupić i wykonać dekoracje wejścia do szkoły 

i korytarza 

• wesprzeć w organizacji wydarzeń na Dzień Dziecka i sfinansować nagrody dla najlepszych 
klas oraz przygotować tort  

• wesprzeć w organizacji jesiennego pikniku szkolnego 1 października, na którym każda 

z klas wystawiła swoje stoisko. Rada Rodziców sfinansowała i zorganizowała dekoracje 

z balonów, druk i dystrybucję plakatów, sprzedawała kupony oraz zorganizowała podczas 

pikniku loterię i stoisko z grillem. Podczas pikniku udało się pozyskać środki w wysokości 

2860 zł 
• wziąć udział w pikniku wiosennym 14 czerwca, wystawiając stoisko z grillem, z którego 

pozyskano 356 zł 

• wesprzeć w organizacji kiermaszu świątecznego, sprzedając podczas niego kupony 

• zakupić i złożyć wiązankę na uroczystości pod Pomnikiem Bohaterów Olszynki 

Grochowskiej 

• sfinansować zakup choinki na parter z okazji Świąt 

• wesprzeć w dekorowaniu sali gimnastycznej i organizacji balu dla klas ósmych oraz 

przygotować tort na bal klas ósmych 
• sfinansować działania ochrony w szkole do końca pierwszego semestru  

• dofinansować wycieczki uczniów w trudnej sytuacji materialnej 

• sfinansować wycieczkę do kina klasy 1A i wycieczkę do ZOO klasy 5A – klas, które 

wpłaciły powyżej 85% wpłat na Radę Rodziców 

• dofinansować stypendia szkolne dla uzdolnionych uczniów i uczennic kwotą 3 tysięcy 

złotych 

• wspierać apele do władz dzielnicy w sprawie remontu budynku szkoły, być obecnym na 
Komisji Oświaty oraz pozostawać w kontakcie z radnymi z dzielnicy. Wysiłki te zakończyły 

się przeznaczeniem środków na remont szkoły, podpisaniem umowy (podczas, którego 

obecni byli przedstawiciele RR) i rozpoczęciem tego remontu. Przygotowane też zostało 

pismo z prośbą o wytyczne architektoniczne dotyczące remontu   

• wesprzeć działania dyrekcji szkoły związane z nadzorem nad remontem szkoły 

i mobilizacją do jego przyspieszenia przed rozpoczęciem roku szkolnego  
• trzymać rękę na pulsie życia szkoły, interweniując, wspierając, szukając różnych 

możliwości rozwiązań 

 


